
 

大埔體育會 
Tel:26648661  Fax:26667910  Website: www.tpsa.org.hk  Email: tpsa@tpsa.org.hk 

地址：新界大埔安祥路 2號李福林體育館 

會員通訊 (2026.2)              OPR/Mem/NL/2026.2 

一．農曆新年假期休館 

李福林體育館將於農曆新年假期 2026年 2月 16日至 19日(年廿九至年初三)休館四天，2月 20日

(年初四，星期五)照常辦公，在 2月 9日至 12日期間，會員仍可以在八日內訂場 2次，訂場安排

如下： 09.02.2026可預訂 23.02.2026之場地， 10.02.2026可預訂 24.02.2026之場地 

11.02.2026可預訂 25.02.2026之場地， 12.02.2026可預訂 26.02.2026之場地 

但須於 12.02.2026前繳交 23.02.2026之場租，13.02.2026前繳交 24.02.2026之場租，如此類推。 

星期日 星期一 星期二 星期三 星期四 星期五 星期六 

8/2 9/2 10/2 11/2 12/2 13/2 14/2 

15/2  16/2休館 17/2休館 18/2休館 19/2休館 20/2 21/2 

22/2 23/2 24/2 25/2 26/2 27/2 28/2 

二．公司會員入會 

2026-27年度大埔體育會公司會員即日起接受申請，公司會員會籍由每年 4月 1日至翌年 

3月 31日，會費 2,000元，限額 100個。 

三．香港超級足球聯賽 

大埔足球隊參加今年香港超級足球聯賽，未來賽事如下： 

日期 星期 時間 地點 對賽隊伍 賽事 

2月 7日 六 下午 3:00 旺角大球場 高力北區 高級銀牌 

2月 28日 六 下午 3:00 香港仔運動場 冠忠南區 超級聯賽 

3月 7日 六 晚上 6:30 旺角大球場 傑志 足總盃 

3月 15日 日 下午 3:00 大埔運動場 冠忠南區 超級聯賽 

3月 22日 日 下午 3:00 青衣運動場 標準流浪 超級聯賽 

四．兒童競技體操比賽 

 本會舉辦之兒童競技體操比賽定於 5月 1日(星期五)在李福林體育館舉行，請留意報名日期。 

五．體育運動同樂日 

本會舉辦之體育運動同樂日定於 5月 25日(星期一，公眾假期)在李福林體育館舉行，詳情容 

後公佈。 

六．大埔區龍舟競賽暨嘉年華 

本年度大埔區龍舟競賽暨嘉年華定於 6月 19日(端午節)假大埔海濱公園舉行，500米中龍及

300米小龍比賽分別於上午及下午比賽，龍舟競賽將由 3月 16日至 4月 18日接受報名，詳情

容後公佈。 

 

大埔體育會仝人祝各位新年進步，龍馬精神! 
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Tai Po Sports Association Newsletter February 2026 Edition 

1. Lunar New Year Booking Arrangements for Li Fook Lam Sports Centre 

During the Lunar New Year, the association will be closed for four days from February 16 

to February 19 (Lunar New Year's Eve to the third day of the New Year). Normal 

operations will resume on Feb 20 (the fourth day of the New Year). During this period, 

members can still book venues twice within eight days. Phone bookings will operate as 

usual. The booking schedule is as follows: 

February 21: Bookings for February 23,  February 22: Bookings for February 24 

February 23: Bookings for February 25,  February 24: Bookings for February 26 

Payment for February 23 bookings must be made by February 12, payment for February 

24 bookings made by January 13, and so on. 

2. Corporate Membership Enrollment 

Applications for the 2026-27 corporate membership of the Tai Po Sports Association are 

now open. The membership period runs from April 1 to March 31 of the following year, 

with a fee of HKD 2000. There is a limit of 100 corporate memberships. 

3. Hong Kong Premier League 

The Tai Po Football Team is participating in this year's Hong Kong Premier League. 

Upcoming matches are as follows: 

Date Day Time Venue Opponent Event 

February 7 Sat 3:00 PM Mongkok Stadium Golik North District Senior Shield 

February 28 Sat 3:00 PM Aberdeen Sports Ground KC Southern Premier League 

March 7 Sat 6:30 PM Mongkok Stadium Kitchee FA Cup 

Mar 15 Sun 3:00 PM Tai Po Stadium KC Southern Premier League 

March 22 Sun 3:00 PM Tsing Yi Sports Ground BC Rangers Premier League 

4. Children's Artistic Gymnastics Competition 

This year's Tai Po Sports Association Children's Artistic Gymnastics Competition will be 

held on May 1, 2026 (Friday) at the Li Fook Lam Sports Centre. Please note the 

registration dates. 

5. Sports Fun Day 

This year’s Sports Fun Day is scheduled for May 25, 2026 (Monday, Public holiday) at the 

Li Fook Lam Sports Centre. Further details will be announced later. 

6. Tai Po District Dragon Boat Race cum Carnival  

This year’s Tai Po District Dragon Boat Race cum Carnival is scheduled for June 19 at the 

Tai Po Waterfront Park. The 500-meter race and the 300-metre race will take place in the 

morning and in the afternoon respectively. Registration for the race will be open from 

March 16 to April 18. Further details will be announced later. 

 

The Tai Po Sports Association wishes everyone a prosperous New Year and great vitality! 


